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W skład naszej nowej redakcji wchodzą:

w Chełmie Śląskim

                       ~~ WIELKI POWRÓT NASZEJ GAZETKI ~~

Natalia
Jochymczyk-redaktor
sportowy
Natalia Komar-redaktor
sportowy
Kinga Karwath-redaktor 
Aurelia Porada-redaktor
Wiktoria Jurek-korektor i
redaktor
Julia Wojtowicz-redaktor
sportowy
Kacper Powichrowski
-redaktor sportowy

Redaktorem
naczelnym jest: *werble*
Anna Kocur.

Pani Kocur jest
nauczycielką j. polskiego w
naszym gimnazjum. Uczy
m.in. nas (1B) i to dzięki jej
zaangażowaniu gazetka
szkolna wznowiła pracę.

Cały nasz zespół ma
nadzieję,

że owoce naszego wysiłku
zostaną docenione przez
czytelników.

Serdecznie zapraszamy
wszystkich chętnych do
współpracy w piątki o godz.
14.30 do sali nr 6 lub do sali
komputerowej.

   15. października w naszej
szkole odbył się "Chrzest
Pierwszoklasistów''.
Wydarzenie to połączone
było z Dniem Nauczyciela.
Wszystkich powalił na
kolana występ naszych
uczniów przedstawiających
spektakl pt:"Dzień z życia
uczniów na wesoło''. Całe
przedstawienie było
humorystyczną wersją zaję
ć szkolnych. Moim

osobistym faworytem była
lekcja religii, choć wszystkie
scenki wyszły naprawdę
świetnie. Mam nadzieję, że
kolejne działania szkolnych
aktorów będą równie dobre.
Nie ulega wątpliwości, że w
naszej szkole rosną nam
wielkie talenty teatralne.

Wiktoria Jurek

          AKTUALNOŚCI:
      DEN W GIMNAZJUM

Gimnazjum im. Karola Marki
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   Następne Dni

W Instytucie Fizyki

Ochotnicy w akcji

Słuchamy...

   Od 3 do 30 września 2014 r. w Instytucie Fizyki im. Augusta Chełkowskiego  na Wydziale
Matematyki, Fizyki i Chemii Uniwersytetu Śląskiego odbywały się XXX Osobliwości Świata Fizyki.
Pokazy oraz wykłady będą miały miejsce w salach audytoryjnych Instytutu Fizyki  przy ul.
Uniwersyteckiej 4.
    Spotkania w ramach Osobliwości Świata Fizyki organizowane są przez Pracownię Dydaktyki Fizyki
UŚ już od 1984 roku. Ich tematyka związana jest z programem szkolnym. W tym roku uczniowie szkół
podstawowych, gimnazjalnych i ponadgimnazjalnych mieli okazję wysłuchać wykładów: „Od huśtawki
do rezonansu magnetycznego”, „Dźwięczna fizyka”, „W teatrze wysokich napięć”.

   Uczniowie klas III naszego gimnazjum wybrali
się 24 września 2014 r. w coroczną podróż do
Instytutu Fizyki Uniwersytetu Śląskiego w
Katowicach na wykłady połączone z pokazami
doświadczalnymi.
   Jak zwykle organizatorzy zaskoczyli uczniów
swoją pomysłowością i efektami specjalnymi.
Największe wrażenie na uczniach zrobiły ogniki
"tańczące" w rytm muzyki, których piękny pokaz
zakończył wykład dotyczący dźwięku.
   Równie świetnie bawili się w teatrze wysokich
napięć, gdzie głównym aktorem był ładunek
elektryczny. W tym wykładzie uczestniczyli w
sensie dosłownym asystując w eksperymentach.
Sprawdzili nawet na własnej skórze jak "
smakuje" wyładowanie elektryczne. 
   Równie świetnie bawili się w teatrze wysokich
napięć, gdzie głównym aktorem był ładunek
elektryczny. W tym wykładzie uczestniczyli w
sensie dosłownym asystując w eksperymentach.
Sprawdzili nawet na własnej skórze jak "
smakuje" wyładowanie elektryczne. 

Pierwsze dni
w nowej
szkole

   
    Pierwsze dni w
nowej szkole, w
nowym otoczeniu
przyniosły wiele
niepewności. Czy
będzie lepiej czy
gorzej? Nowa klasa i
nauczyciele.

Każdy był ciekawy, jak
to będzie.
1 września Pani
Dyrektor uroczyście
rozpoczęła nowy rok
szkolny 2014/2015.
Przed akademią
odbyła się Msza Św. w
intencji nauczycieli i
uczniów naszej szkoły.
Akademia była bardzo
ciekawa, uczniowie
drugich klas
przygotowali spektakl,
w którym nawiązali do
75. rocznicy wybuchu
II wojny światowej,
prezentując krótki
montaż poetycko-
muzyczny.

    Pierwszy dzień w
Gimnazjum był trudny
dla pierwszoklasistów.
Dużo nowych lekcji, nie
wiadomo, w jakiej sali i
z jakim nauczycielem.
Klasa 1B
(humanistyczna)
ciągle spóźniała się na
zajęcia. Pierwszego
dnia uczniowie klas
drugich i trzecich
malowali po rękach
pierwszoklasistów (i
siebie samych) ku
uciesze wszystkich.
Pierwsze lekcje były to
zajęcia organizacyjne,
podczas których
zapoznano nas m. in.

z
PSO (Przedmiotowym
System Oceniania) i
rozkładem materiału.
Każdy po kolei musiał
się przedstawić,
opowiedzieć, co lubi
robić w wolnym czasie,
dlaczego zapisał się do
tej właśnie klasy itp.
Każdy pierwszoklasist-
a był zadowolony, iż w
szkole jest automat z
napojami i mógł sobie
coś kupić w tym
gorącym okresie.

     Następne dni
pierwszoklasistów były
o wiele lepsze. Każdy
szybko przyzwyczaił
się do nowego
środowiska, nowych
nauczycieli i uczniów.
Poznaliśmy się
wzajemnie i
rozmawialiśmy jak
starzy znajomi. Przez
pierwsze dwa tygodnie
uczniowie z klas
pierwszych mieli tzw.
okres ochronny -
żadnych ocen!

 Na lekcjach
wychowania
fizycznego każda klasa
musiała wybrać sobie
kolor koszulek.
Obecnie każdy z
uczniów jest
zadowolony i mówi
nawet, że jest lepiej niż
w starej szkole.

░▒▓ ρσωїcђєя ▓▒░ 

XXX Osobliwości Świata Fizyki

redaktor

redaktor

redaktor
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Wywiad z nowo wybraną
przewodniczącą

"Lubię organizować
różne akcje."

- Gratulujemy Ci wygranej w wyborach. Jak myślisz, co
pomogło Ci osiągnąć sukces?

 - „Dziękuję. Co mi pomogło? Na pewno wasze głosy i moich znajomych, przyjaciół.
Ogólnie wszystkich, którzy chcieli na mnie zagłosować. I myślę, że nie

obiecywałam czegoś, czego nie mogłam spełnić, tylko starałam się proponować
rzeczy, z których wy bylibyście zadowoleni i które byłyby możliwe do zrealizowania.

”

- Spełniłaś już pierwszą obietnicę
przedwyborczą. Kiedy możemy

spodziewać się kolejnych atrakcji w
naszej szkole?

-„Kiedy? Najbliższą atrakcją będzie
dyskoteka szkolna pod koniec listopada.

Mamy zaplanowane różne dni
tematyczne, ale nie powiem wam teraz

całej rozpiski, bo się jej jeszcze nie
nauczyłam na pamięć. Obiecuję jednak,
że przynajmniej raz, bądź dwa razy w

miesiącu na pewno coś się będzie
działo.”

- Czy dasz radę sprostać wszystkim
obowiązkom? W tym roku czeka Cię

egzamin gimnazjalny, dodatkowo
angażujesz się w akcje charytatywne i
grasz jeszcze w Oświęcimskiej Lidze

Siatkówki.

- „Myślę, że dam radę, bo jak
już powiedziałam, lubię jak się
coś dzieje, lubię jak mam dużo
na głowie. Poza tym jakoś to

pogodzę i myślę, że ze
wszystkiego się wywiążę tak,

jak powinnam.”

-Czy w najbliższym czasie będą
organizowane jakieś akcje w ramach

pomocy dla Jacka Janiela?
- „Tak. Teraz, 18 października, mamy

turniej piłkarski w Lędzinach. Potem, na
listopada, nie wiem czy mamy

cokolwiek zaplanowane, ale na pewno
planujemy zrobić duży koncert w

grudniu, no, bo mamy jakby roczek
naszej akcji NIE ŚPIMY -

POMAGAMY . Mamy więc zamiar
zrobić coś dużego, coś hucznego.”

Kamila Jarnot

- Co skłoniło Cię do zostania
 przewodniczącą Samorządu

Uczniowskiego?

- „Co mnie skłoniło? Na pewno to, że
lubię organizować różne akcje i mieć

dużo rzeczy na głowie – to trochę
dziwnie brzmi, ale tak jest. To, że

chciałam, żeby coś ciekawego działo
się w naszej szkole, to, że ogólnie lubię

różne sprawy załatwiać, lubię być
zamieszana w wiele spraw na raz.”

r

Redaktor

r
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         Taniec interesował mnie od dziecka.
Zawsze, gdy usłyszałem muzykę, zaczynałem
tańczyć. Podobno nawet kiedyś wziąłem papier
toaletowy, gdyż widziałem pokazy tańca w
telewizji... i zacząłem z nim tańczyć.Mieszkam w
Chełmie Śląskim i Pewnego dnia (było to cztery
lata temu) dowiedziałem się, że są prowadzone
lekcje tańca towarzyskiego w Domu Kultury w
Chełmie Śląskim.Była to szkoła tańca Marengo
która miała oddziały np. w Będzinie i w Chełmie
Na początku wstydziłem się iść na zajęcia, ale
szybko zdobyłem się na odwagę i pojechałem.
Po przywitaniu się przeszliśmy do zajęć.
Właśnie tego dnia zrozumiałem, że taniec zawsze
na mnie czekał i jest moją pasją. 

Kacper Powichrowski

.

       Po wielu treningach nadszedł czas by dobrać
się w pary. Dla każdego na początku było to
głupie i wstydliwe, ale po pewnym czasie każdy
się z tym oswoił. Nadszedł dzień gali, czyli
akademii na zakończenie semestru. Po
występach właściciel szkoły tańca wziął moich
rodziców na bok i zaczął z nimi rozmawiać.
Byłem bardzo ciekawy, o czym rozmawiają. Po
zakończonej rozmowie, rodzicie opowiedzieli mi
jednak wszystko. Trener powiedział podobno, że
jestem jak diament, którego trzeba wyszlifować.
Zaproponował też, żebym zaczął jeździć na
treningi do szkoły tańca w Dąbrowie Górniczej, a
także pojechał na najbliższy obóz taneczny. Dla
moich rodziców nie było to zbyt komfortowe,
dlatego iż dojazd do Dąbrowy kosztuje dużo
pieniędzy i wymaga czasu. Po dłuższym
zastanowieniu zdecydowaliśmy wspólnie, że
zacznę jednak dojeżdżać na profesjonalne
treningi...

Kacper Powichrowski

       Z moją byłą partnerką miałem wiele
osiągnięć, byliśmy dla siebie bardzo bliscy, ale po
pewnym czasie pokłóciliśmy się i przestaliśmy ze
sobą tańczyć. Obecnie mam nową partnerkę.
Jeździmy 4 razy w tygodniu na kilka godzin
treningów i lekcji prywatnych do Dąbrowy
Górniczej. W ostatnim czasie ćwiczymy
intensywnie, ile tylko się da, by wyćwiczyć
wszystko perfekcyjnie, tak dobrze, żeby
zabłysnąć na następnych Turniejach Tańca
Towarzyskiego (OTTT). Naszymi trenerami są
wybitne osoby: Mistrzowie Polski a nawet świata,
np. Iwona Golczak, Maciej Zahorodny czy Adam
Słabiak. Wiele im zawdzięczam i jestem im
naprawdę wdzięczny za poświęcony czas.

MOJE HOBBY - JAK TO SIĘ ZACZĘŁO I CO
BĘDZIE DALEJ...

                                                               ~ MOJE OSIĄGNIĘCIA ~
 2 miejsce na II OTTT PIAST 2014
 2 miejsce na XXVII OTTT ZŁOTE PANTOFELKI 2014
 3 miejsce na OTTT SPRING OPEN 2014
 2 miejsce na OTTT MIKOŁÓW 2014
 3 miejsce na IX OTTT PAJĘCZNO 2014
 2 miejsce na III OTTT STARDANCE 2014 
 2 miejsce na OTTT O PUCHAR BURMISTRZA MIASTA MYŚLENIC

 JAK TO JEST DZIŚ...

Kacper Powichrowski

.

Kacper Powichrowski


